
Referat styremøte 21.02.24 

Fulltallig styre. 

11/24 Godkjenning av referat  

- OK 

- Containeren Camilla skulle sjekke opp ble litt dyr, 70 000,- Alle styremedlemmer 

oppfordres til å sjekke/følge med ifht gode priser på ny/nye containere. Pris med frakt 

er ønskelig. 

- Valp – og veteranshowutsettes til neste år pga for lite folk til å hjelpe til nå på våren. 

 

12/24 Økonomi 

- 285 medlemmer 

- Økonomien er fortsatt god etter et par år med store investeringer. 

 

13/24 Instruktørmøte 

 

INSTRUKTØRMØTE 19.02.2024 

Tilstede; Heidi Gundelsby, Anne Lise Storkjørren, Bettina Myrèn, Yvonne Hagluns, Beathe Riise, 

Michelle Riise Hvistendahl 

 

Det var dessverre et litt labert oppmøte fra instruktørenes side denne gang. Men de som kom 

var engasjerte og ivrige ifht både det å holde kurs og det å videreutdanne seg. Klubben vil 

gjerne gi støtte til sine instruktører til videreutdanning og spesialutdanning innen en spesifikk 

gren/sport. De som har ønsker om dette kan sende søknad med nødvendig informasjon til 

styret via ledermail. Styret vil da vurdere hver enkelt søknad utfra hva både klubben og 

instruktøren er tjent med. 

I forbindelse med at flere ønsker mer kompetanse og opplæring i dette med hundeadferd så 

er Michelle satt på saken for å sjekke mulighet for at klubben kan leie inn en instruktør som 

kan undervise våre interne instruktører, på klubbens regning. Her kan vi evt også åpne for at 

andre kan delta, slik at kostnaden til klubben blir lavere.  

Flere har ytret ønske om trinn 1 NKK, og Anne Lise jobber med å få dette på plass. Her kan vi 

også åpne for andre, slik at både instruktører og klubben kommer best mulig ut av det, 

Instruktører som holder kurs, og evt møter på hunder med adferd de sliter med å takle, kan 

kontakte Heidi Ernst for ekstra hjelp dersom det er nødvendig.  



Yvonne har ansvar for innmelding til Natur- og miljø, instruktørene må melde inn deltagere og 

oppmøte til Yvonne. 

Alle instruktører oppfordres til å komme med sine ønsker om å holde kurs til høsten. Disse vil 

vi gjerne få lagt ut før sommerferien. 

 

 

14/24 Kurs 

- Valpekurs er lagt ut 

- AG nybegynner er lagt ut 

- Blodspor nybegynner er lagt ut 

- Yvonne og Heidi L. snakker sammen om type kurs og dato ho skal holde kurs til høsten. 

- Den som mottar påmelding til kurs har ansvar for å sjekke med kasserer at kurset er 

betalt til tiden. 

 

15/24 Årsmøte 2024 

- Anne-Mari har ansvar for å sikre at de som er på årsmøtet har møterett og stemmerett. 

- Camilla legger til en handlingsplan i årsberetningen. Dette fordi det ble etterspurt på 

årsmøtet i fjor.  

- Forslag fra styret: Styret ber om fullmakt fra årsmøte om å se på, og evt endre regler 

for godtgjørelse av styremedlemmer.  

- Styret møter på Røde Kors huset kl 17.00 for å klargjøre til møtet kl 18.00 

- 2xMyrèn baker kake       

 

16/24 Treningsavgift  

- Treningsavgift er lagt ut i Vipps-butikken 

- Camilla legger ut på festet innlegg at den nå ligger ute, og ber de som ikke har tenkt å 

hjelpe til med gressklipping om å betale       

 

17/24 Hjemmeside 

- Styret går tilbake på sin avgjørelse om å legge ned hjemmesiden. Bettina har nå satt 

seg inn i hvordan den fungerer, og det er absolutt ikke så tungrodd som vi først antok. 

Hun har enklere løsninger på hvordan den kan brukes. Hun tar også ansvaret for å lære 

opp flere i bruken. 

 

 



18/24 Eventuellt 

- Nytt styre må se på reglene ifht godtgjørelse av styremedlemmer.  

- Camilla ytrer en bekymring for samarbeid gruppene imellom i klubben. Det er relativt 

lavt engasjement over hele linja, og det er et ønske om å øke dette. Flere av komiteene 

som er pr i dag er lite aktive, og det ønskes at aktiviteten her øker. Ønsket er at det er 

minimum en engasjert/aktiv kontaktperson for hver gren, som da blir en komite.  

Videre er det da ønskelig at de forskjellige komiteene hjelper hverandre på tvers når 

den enkelte komite har arrangement. F.eks at AG stiller opp og hjelper RL og vice verca 

      

- Styret sier ja til at Blodsporkomiteen kan gå til anskaffelse av en liten fryser, blod og 

skanker som kan brukes til fellestreninger i regi av klubben. 

- Yvonne Haglund har søkt om støtte til NW-utdannelse. Kostnaden hun ønsker å få 

dekket er 13600,- og dekker da betaling av kurset. Reise og nødvendig overnatting 

dekker hun selv. Styret innstiller til dette mot at hun etter endt utdanning holder 4 kurs 

for klubben. – Yvonne takket ja til tilbudet. 

 

23.02.2024 

Camilla Rødland 

 

 

NESTE STYREMØTE 20.03.2024 ETTER ÅRSMØTET 

 


